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  ACTA NÚM. 
 
 
 
Comissió d’Afers Acadèmics: 
 
 
Jennifer Barrero Victorio  
Marta Bertrán Tarrés 
Xavier Blanco Escoda 
Ian Blanes Garcia  
Maite Carrassón López de Letona 
Andrés Chamarro Lúsar 
Laila Darwich Soliva 
Juan Jesús Donaire Benito 
Margarita Freixas Alás 
Isabel Galán Mañas 
Isidre Gibert González 
Xavier Manteca Vilanova (en substitució de 
Manel López Béjar) 
Enric Marín Otto 
Màrius Martínez Muñoz 
Montserrat Masoliver Puig  
Anna Morist Yagüe 
Francesc Muñoz Pradas (en substitució 
d’Olga Serradell Pumareda)  
Salvador Navarro Soto 
Susana Navas Navarro 
Judith Panadés Martí 
Anna Piella Vila 
Oriol Ramos Terrades 
Tatiana Rovira Faixa 
Laura Santamaria Guinot 
Olga Torres Hostench  
Esther Zapater Duque 
 
 

A les 9’35 h del dia 4 de juliol es reuneixen 
a la Sala de Juntes del rectorat, sota la 
presidència de la vicerectora d’Estudis i 
d’Innovació Docent, María Valdés 
Gázquez, els membres de la Comissió 
d’Afers Acadèmics assenyalats al marge. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

S’han excusat d’assistir a la reunió Oscar Jané Checa, Manel López Béjar i Olga Serradell 
Pumareda. 
 
No hi assisteixen Arnau Calsapeu Codina ni Bernat Sánchez Yvern. 
 
Hi assisteixen, amb veu i sense vot, Maria Pau Álvarez del Castillo, Joaquim Bernabé 
Ródenas, Francisco José Cuevas i Maria Espadalé Reballi. 
 
Hi actua com a secretària María Matarredona Santonja, lletrada del Gabinet Jurídic. 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
2. Informe de l’Equip de Govern. 
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   2.1. Informe de la presidenta de la Comissió 
   2.2. Informe d’altres membres de l’Equip de Govern 
3. Formació permanent: 
   3.1. Informe sobre la creació de títols de màsters de formació permanent i diplomes 
d’especialització i elevació al Consell de Govern per a la seva aprovació.    
   3.2. Aprovació dels plans d’estudis de màsters de formació permanent i de diplomes 
d’especialització, de nova creació i de renovació amb modificacions, per delegació del 
Consell de Govern. 
4. Graus:  
   4.1. Informe sobre la creació de títols de grau i elevació al Consell de Govern per a la 
seva aprovació 
   4.2. Aprovació de memòries de títols de grau, per delegació del Consell de Govern 
   4.3. Aprovació de la modificació de memòries de grau, curs 2023-2024, per delegació 
del Consell de Govern 
   4.4.Informe sobre l’extinció de títols de grau i elevació al Consell de Govern per a la 
seva aprovació. 
5. Màsters: 
   5.1. Informe sobre la creació de títols de màster universitari i elevació al Consell de 
govern per a la seva aprovació. 
   5.2. Aprovació de memòries de títols de màster universitari, per delegació del Consell 
de Govern. 
   5.3. Aprovació de la modificació de memòries de màster universitari, curs 2023-2024, 
per delegació del consell de Govern. 
   5.4. Informe sobre l’extinció de títols de màster universitari i elevació al Consell de 
Govern per a la seva aprovació. 
6. Aprovació de la modificació de la convocatòria per a Projectes d’Innovació Docent 
2023 
7.  Afers Acadèmics:  
   7.1. Informe sobre la modificació de la normativa acadèmica i elevació al Consell de 
Govern per a la seva aprovació. 
   7.2. Aprovació de la modificació del calendari acadèmic i administratiu del curs 2023-   
2024, per delegació del Consell de Govern. 
   7.3. Aprovació d’activitats que donen dret al reconeixement acadèmic en els graus per   
al curs acadèmic 2023-2024.  
8. Assumptes de tràmit 
9. Torn obert de paraules 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
2. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
 
La presidenta explica que es presenta a aprovació l’acta de la sessió de la Comissió de 17 
de maig de 2023. 
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden 
aprovar l’acta de la sessió de 17 de maig de 2023. 
 
2. Informe de l’Equip de Govern 
 
2.1. Informe de la presidenta de la Comissió 
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Pel que fa a les informacions sobre el Ministeri, la presidenta comenta els possibles 
efectes de l’avançament de les eleccions generals en relació amb els quatre reials decrets 
que s’estaven tramitant. En aquest sentit, explica que el Ministeri d’Universitats ha enviat 
una nota en la qual informa que es continuarà amb la tramitació del Reial decret de 
doctorat, que es prioritzarà la tramitació del Reial decret pel qual es regula l’acreditació 
estatal, i que no es continuarà amb la tramitació dels Reials decrets d’àmbits de 
coneixement i d’organització dels departaments universitaris. Així mateix, explica que a 
la nota es feia esment a una possible moratòria en relació amb l’entrada en vigor de les 
cotitzacions a la Seguretat Socials dels estudiants universitaris en pràctiques, la qual 
finalment s’ha inclòs en el Reial decret 5/2023, de 28 de juny, fins l’1 de gener 2024.  
 
Pel que fa a l’Estatut del becari, informa que es va signar un acord entre el Ministeri de 
Treball i els agents socials amb el desacord de la CEOE, que es volia tirar endavant però 
que al estar dissoltes les corts correspon a la diputació permanent la decisió i la 
composició d’aquesta no dona perquè surti endavant.   
 
La presidenta informa que el 19 de juny es va fer la presentació oficial a la Universitat de 
Màlaga del pla Microcreds, que la universitat va rebre una setmana abans un text de 60 
pàgines que recull el detall del que es proposa des del Ministeri, i que s’enviarà als centres. 
Continua explicant que el pla s’alimenta de 50 milions d’euros dels fons Next generation, 
i que el Ministeri distribuirà aquests fons per criteris poblacionals entre les CCAA i que 
aquestes els repartiran entre les universitats públiques. Afegeix que, quant al calendari, el 
Ministeri enviarà els imports que correspongui a les CCAA el mes de juliol, que entre 
setembre i desembre les CCAA ho han de distribuir a les universitats, i que les 
microcredencials s’han de programar entre l’1 de gener de 2024 i el 30 de juny de 2026. 
 
Quant a les informacions de la Generalitat de Catalunya, la presidenta informa que el 
Decret de Preus del curs 2023-2024 ja s’ha aprovat a la conferència general del CIC del 
26 de maig, i recorda les novetats principals per aquest curs.  
 
Pel que fa al la darrera reunió del curs de la CPOA, explica que hi havia un punt sobre 
l’actualització de programació universitària sobre la qual la UAB no tenia cap novetat 
que afegir, i que un altre punt era la presentació dels resultats dels grups de treball del 
programa Margarida Comas. Recorda que aquest és un programa que es va començar al 
2018 i pel qual es creen grups de treballs amb representants de totes les universitats amb 
un perfil relacionat amb la formació i la innovació docent, als quals se’ls encarreguen 
estudis sobre temes concrets i que fan una presentació dels resultats al final del curs. 
Explica que aquest any es va treballar, d’una banda, en l’avaluació de l’activitat docent 
del professorat, i d’altra, en la formació del professorat novell, i que, arran d’això, la 
Directora General va proposar la creació d’una comissió delegada del CIC que es digui 
de Política Docent per ocupar-se d’aquest temes i donar-li més importància a la docència. 
Continua explicant que va reaccionar a aquesta proposta i va plantejar que no creu que 
hagi de ser una comissió del CIC, que cada universitat ha de decidir el seu model educatiu 
i que es podrien crear grups de treball amb persones amb poder de decisió política. 
Finalment, explica que la Directora General vol prendre un acord de sistema, que es va 
quedar que es faria una proposta de comissió amb atribucions i competències i que la 
sotmetrien a la consideració de la CPOA.  
 
Tot seguit, explica que durant tot aquest curs s’ha estat fent un grup de treball informal 
de vicerectores i vicerectors al marge de la CPOA anomenat Repensem la Universitat, i 
que com a un dels resultats de la feina col·laborativa el 13 de juliol es farà una jornada 



4 
 

sobre l’impacte de la Intel·ligència Artificial en la docència universitària en la UPC, que 
també es pot seguir a distància.  
 
En relació amb les informacions de la UAB, la presidenta informa que es van fer les PAU 
el 5, 6 i 7 de juny sense incidències, agraeix la feina a totes les persones dels diferents 
centres, àrees, unitats i serveis que han intervingut en l’organització, i comenta les 
assignatures que han tingut els percentatges de sol·licitud de les proves en castellà més 
alts: Anàlisi musical 13%, Història de la Filosofia 7% i llatí 8%. Pel que fa a les 
estadístiques de les PAU a la UAB, informa que ha hagut 8755 persones matriculades, 
dels les quals han aprovat 8111 (94’11%). 
 
Finalment, explica que a la reunió de la Comissió Acadèmica del Consell Social del 29 
de maig es van aprovar les candidatures que presenta la UAB a la convocatòria de les 
distincions Vicens Vives, recorda que la candidatura individual correspon a la professora 
que ha guanyat la convocatòria del premi a la l’excel·lència docent, i que com a 
candidatures col·lectives es presenten la de la Facultat de Filosofia i Lletres i la de la 
Facultat de Ciències de l’Educació.  
 
2.2. Informe d’altres membres de l’Equip 
 
La vicerectora de Qualitat informa sobre la reunió que han tingut els vicerectors i les 
vicerectores de Qualitat amb l’AQU, i explica que es va tornar a parlar dels marcs de com 
redactar els resultats d’aprenentatge de cadascun dels àmbits i que tenien alguns 
programats per sortir a la tardor en l’àmbit de l’enginyeria i de la infermeria. Així mateix, 
explica que després de l’estiu tenen planificat també un àmbit de biologia (del qual es vol 
intentar incorporar altres àmbits de la biologia) i de llengües i filologia, i que es 
confirmarà la possible planificació d’altres referents.  
 
Quant a l’enquesta d’inserció laboral del període 2020-2022, informa que ja es disposa 
de les dades, que es considera que ha hagut un bon nivell de resposta, i que la participació 
a la UAB, amb un 56’6 de resposta, és la més alta. Explica que pel que fa als màsters 
també es preveu una participació més alta, malgrat que encara no hi ha dades, que el 18 
de juliol hi haurà més informació al web, i que el 13 de setembre està prevista la 
presentació pública dels informes globals i resum de sistema i també els panells de treball 
de l’EUC actualitzats.  
 
Igualment, explica que es va parlar del màster en Advocacia i Procura, del qual falta 
l’aprovació del Consejo de Universidades, que en principi està prevista pel mes de juliol.  
 
Així mateix, informa que s’està treballant en una guia de certificació del SGIC 
actualitzada, sobre tot pensant en poder certificar centres de naturalesa diferent com ara 
les escoles de doctorat, els centres adscrits o els centres de formació pròpia. Comenta que 
els han passat un esborrany,  que no hi ha molts canvis significatius però que s’han 
reflectit aspectes respecte a donar més força a la dimensió de política, pla estratègic i 
retiment de comptes. Afegeix que s’està treballant per al·legar que s’inclogui una 
dimensió específica i exclusiva per les l’Escoles de Doctorat per complir amb el Reial 
decret en relació amb com es treballa amb R+D+I.  
 
Per últim, quant a la UAB, comenta que han rebut les esmentes al calendari de titulacions 
i que es respondrà la setmana vinent als centres.  
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La vicerectora d’Alumnat i d’Ocupabilitat, en relació amb la cotització pràctiques no 
remunerades, informa que la setmana anterior va haver una reunió de la CRUE 
específicament de temes d’ocupabilitat, que s’ha aprovat una moratòria fins l’1de gener, 
que s’esperava que fos d’un curs acadèmic, però que el Ministeri al·lega que les 
pràctiques es fan en general durant el segon semestre i que hi ha temps suficient per poder 
preparar-se.  
 
Així mateix, comenta que als mitjans de comunicació apareix que els rectors de les 
universitats espanyoles van demanar que no s’apliqués el Reial decret, però el que 
realment es va demanar és una moratòria per organitzar-ho tot, atès que des de la Seguretat 
Social (SS) no s’ha donat resposta a les universitats de com s’hauria de fer. Afegeix que 
esperem que els tres mesos de moratòria que s’han aprovat siguin suficients, i que ens 
poden trobar amb diferent situacions, com ara que els estudiants que fan pràctiques en el 
primer semestre vulguin canviar-les al segon per tenir la cotització a la SS. 
 
D’altra banda, explica que no sembla que els ministres tinguin clar què estan regulant, ja 
que en la roda de premsa després del Consell de Ministres es parlava de la moratòria dels 
contractes de pràctiques en comptes de parlar de la moratòria en la cotització de les 
pràctiques formatives. Igualment, explica que la quantitat d’altes i baixes que hi haurà 
suposa un treball exponencial que originarà uns costos difícils de calcular, atès que hi 
haurà, entre d’altres, costos de gestió, en programes informàtics i en l’automatització 
d’alguns processos. Continua explicant que el Reial decret estableix que les altes i baixes 
s’han de comunicar en 10 dies, i que la cotització s’ha de fer per dies efectius de pràctiques 
(35 cèntims de cotització per dia).  
 
Així mateix, exposa algunes de les preguntes que es van traslladar al Ministeri, de les 
quals encara no s’ha rebut resposta, com ara quina és la informació que s’haurà de 
traslladar als aplicatius; com es farà la cotització per dies quan la durada de pràctiques es 
mesura per hores i no per dies; si es pot fer un procediment més abreujat per agilitzar les 
diferents casuístiques; com donar d’alta als estudiants estrangers sense NIE;  quin serà el 
termini per comunicar possibles incidències o com solucionar situacions en relació amb 
estudiants que estiguin cobrant l’atur, el SMI o altres prestacions, estudiants que treballin 
o que tinguin contractes de PRE-docs, funcionaris o fills de funcionaris a MUFACE que 
perdrien la cobertura, etc.  
 
Igualment, comenta que es va plantejar una altra qüestió, que és la intenció d’algunes 
administracions públiques que volen incloure en els convenis clàusules poc adequades 
per a les universitats, com ara la cessió d’espais i de serveis d’activitat pública i comenta 
que no s’haurien d’acceptar, atès que no tenen res a veure amb l’objecte del conveni. 
Explica que a la CRUE també es va debatre qui es fa càrrec de la cotització en el cas de 
les administracions públiques, i hi ha diferents postures entre les universitats, algunes 
volen negar-se a assumir el cost de la cotització encara que això suposi que l’estudiant no 
es pugui titular; a la UAB, però, no es vol posar en risc la titulació de l’estudiant, de 
manera que es prendran les mesures pertinents i s’assumiran els costos i la gestió de la 
cotització a la SS. Finalment, explica que la bonificació età al voltant del 95%, i que es 
va dir que a curt termini en principi no es preveu un canvi en aquest sentit, i que els 
estudiants estan a favor de la cotització.  
 
La presidenta obre un primer torn obert de paraules, i les persones membres de la 
Comissió fan diverses intervencions, entre d’altres, sobre la gestió de la cotització de les 
pràctiques; sobre les clàusules dels convenis relatives als usos d’espais i serveis; sobre el 
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recolzament a la postura de la vicerectora en relació amb els grups de treball del CIC i 
sobre la implantació del pla Microcreds. 
 
La presidenta obre un segon torn obert de paraules, i les persones membres de la Comissió 
fan diverses intervencions, entre d’altres, sobre les diferents casuístiques dels estudiants 
internacionals; sobre la impossibilitat de concentrar totes les pràctiques en el segon 
semestre i sobre l’assumpció de la cotització de les pràctiques per les universitats quan es 
fan en altres administracions públiques.  
 
 
 3. Formació permanent 
 
3.1. Informe sobre la creació de títols de màsters de formació permanent i de diplomes 
d’especialització i elevació al Consell de Govern per a la seva aprovació. 
 
El secretari tècnic de l’Escola de Postgrau presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica 
la creació i la modificació dels títols de màster de formació permanent, de diploma 
d’expert i de diploma d’especialització que es presenten a informació per al curs 2023-
2024.   
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 
 
Primer. Informar favorablement sobre la creació i la modificació del títols de màster 
de formació permanent, de diploma d’expert i de diploma d’especialització que 
s'annexen.  
 
Segon. Elevar aquest acord al Consell de Govern perquè l’aprovi, si escau. 
 
3.2. Aprovació dels plans d'estudis de màsters de formació permanent i de diplomes, de 
nova creació i de renovació amb modificacions, per delegació del Consell de Govern. 
 
El secretari tècnic de l’Escola de Postgrau presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica 
les memòries dels  títols de màster de formació permanent, de diploma d’expert i de 
diploma d’especialització que es presenten a aprovació i a modificació per al curs 2023-
2024.   

Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 

Primer. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, el pla d’estudis del màster de 
formació permanent següent, amb la condició que els òrgans competents aprovin el 
títol corresponent, en els termes que s'annexen: 

- Màster de formació permanent en Surgical Lymphology  

Segon. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, el pla d’estudis dels màsters 
de formació permanent següents, amb la condició que els òrgans competents aprovin 
la modificació de títol corresponent, en els termes que s'annexen: 

- Màster de formació permanent en  Màrketing Polític: Estratègies i 
Comunicació Política  

- Màster de formació permanent en  Medicina Reproductiva Humana  
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Tercer. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, la modificació del pla d’estudis 
dels  màsters de formació permanent següents, en els termes que s'annexen:  

- Màster de formació permanent en  Biologia de la Reproducció i Tècniques de 
Reproducció Humana Assistida  

- Màster de formació permanent en  Salut Internacional i Cooperació  
- Màster de formació permanent en Alteracions de la Deglució  
- Màster de formació permanent en Swallowing Disorders  
- Màster de formació permanent en Gestió Empresarial  
- Màster de formació permanent en Psicocreativitat  
- Màster de formació permanent en Patologia i Cirurgia del Segment Posterior 

del Globus Ocular  
- Màster de formació permanent en Psicopatología Clínica Infantojuvenil  

Quart. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, el pla d’estudis del diploma 
d’especialització següent, amb la condició que els òrgans competents aprovin la 
modificació de títol corresponent, en els termes que s'annexen: 

- Diploma d’especialització en Administració Empresarial  

Cinquè. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, la modificació del pla 
d’estudis dels diplomes d’especialització següents, en els termes que s'annexen:  

- Diploma d’especialització en Anàlisi i Comunicació Política  
- Diploma d’especialització en Comunicació Política i Institucional  
- Diploma d’especialització en Alteracions de la Deglució  
- Diploma d’especialització en Swallowing Disorders  
- Diploma d’especialització en Lactància i Donació de Llet Humana  
- Diploma d’especialització en Psicologia de la Creativitat  
- Diploma d’especialització en Comunicació Creativa  
- Diploma d’especialització en Discapacitat Intel·lectual i Autisme i Trastorns 

del Comportament Infantojuvenil  
- Diploma d’especialització en Trastorns Emocionals i Psicologia en l’Àmbit 

Legal Infantojuvenil  

Sisè. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, el pla d’estudis del diploma 
d’expert següent, amb la condició que els òrgans competents aprovin el títol 
corresponent, en els termes que s'annexen: 

- Diploma d’expert en Actualització en Tècniques de Reproducció Humana 
Assistida  

Setè. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent l’execució i el 
seguiment d’aquests acords. 

Vuitè. Comunicar aquest acords a la vicegerenta d’Ordenació Acadèmica, perquè 
porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
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4. Graus 
 
La vicerectora de Qualitat presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica que es presenta 
a aprovació el grau en Bioinformàtica, el qual prové d’un grau de 180 interuniversitari en 
el que participen la UPF, la UB, la UAB i la UPC, i que fins ara s’ofereix a preu privat. 
Explica que per una qüestió de tempos es va presentar el canvi obligatori de 180 a 240 
crèdits, la qual cosa es considera que és una modificació  i que és la que es presenta en el 
punt 4.3, i que d’altra banda s’està treballant perquè el curs 2024-2025 es pugui oferir a 
preu públic, i per això es presenta a aprovació un nou títol i la memòria corresponent en 
els punts 4.1 i 4.2. Afegeix que hi ha un acord de recursos com qualsevol grau que passa 
de 180 a 240 crèdits.  
 
A instàncies del director de l’Escola d’Enginyeria les persones membres de la Comissió 
debaten sobre el finançament del canvi de preu privat al preu públic, i sobre la 
consideració de grau estratègic per la UAB.   
 
4.1. Informe sobre la creació de títols de grau i elevació al Consell de Govern per a la 
seva aprovació. 
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 
 

Primer. Informar favorablement la creació del títol de grau següent: 
 

• Bioinformàtica / Bioinformatics 
 
Segon. Elevar el present acord al Consell de Govern perquè l’aprovi, si escau. 
 
4.2. Aprovació de memòries de títols de grau, per delegació del Consell de Govern 
 
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 
 
Primer. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, la memòria de l’estudi de 
grau següent: 
 

• Bioinformàtica / Bioinformatics 
 

Segon. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent i la vicerectora 
de Qualitat l'execució i el seguiment de l’acord primer. 
  
Tercer. Comunicar els presents acords a la vicegerenta d’Ordenació Acadèmica, per 
tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
4.3. Aprovació de la modificació de memòries de grau, curs 2023-2024, per delegació 
del Consell de Govern 
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 
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Primer. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, la modificació de la memòria 
del títol de Grau següent:  
 

• Bioinformàtica / Bioinformatics 
 
Segon. Encarregar a la vicerectora de Qualitat l'execució i el seguiment d’aquests 
acords. 
 
Tercer. Comunicar els presents acords a la vicegerenta d’Ordenació Acadèmica, per 
tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
4.4.Informe sobre l’extinció de títols de grau i elevació al Consell de Govern per a la 
seva aprovació. 
 
La presidenta informa que no es presenta l’informe sobre l’extinció de títols de grau en 
aquesta sessió de la Comissió.  
 
5. Màsters: 
 
5.1. Informe sobre la creació de títols de màster universitari i elevació al Consell de 
govern per a la seva aprovació. 
 
La vicerectora de Qualitat presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica els títols de 
màster universitari que es presenten a informació.   
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 

Primer. Informar favorablement sobre la creació dels títols de màster universitari 
que s’annexen: 

• Advanced Mathematics 
• Àmbit de la Química Sanitària 
• Enginyeria de Semiconductors i Disseny Microelectrònic / Master in 

Semiconductor Engineering and Microelectronic Design 
• Psicologia de l’Educació 

 
Segon. Elevar el present acord al Consell de Govern perquè l’aprovi, si escau. 
 
 
5.2. Aprovació de memòries de títols de màster universitari, per delegació del Consell de 
Govern. 
 
La vicerectora de Qualitat presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica les memòries 
dels títols de màster universitari que es presenten a aprovació.   
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 
 
Primer. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, les memòries dels títols de 
màster universitari següents: 
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• Advanced Mathematics 
• Àmbit de la Química Sanitària 
• Enginyeria de Semiconductors i Disseny Microelectrònic / Master in 

Semiconductor Engineering and Microelectronic Design 
• Psicologia de l’Educació 

 
Segon. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent i la vicerectora 
de Qualitat l’execució i el seguiment de l’acord primer. 
 
Tercer. Comunicar el present acord a la vicegerenta d’Ordenació Acadèmica, per 
tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-lo efectiu. 
   
 
 5.3. Aprovació de la modificació de memòries de màster universitari, curs 2023-2024, 
per delegació del consell de Govern. 
 
La vicerectora de Qualitat presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica la modificació 
de la memòria del títol de màster universitari que es presenta a aprovació.   
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 

Primer. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, la modificació de la memòria 
del títol de màster universitari següent, en els termes que s'annexen: 

• Estudis del Discurs: Comunicació, Societat i Aprenentatge. 
 

Segon. Encarregar a la vicerectora de Qualitat l'execució i el seguiment de l’acord 
primer. 
 
Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal 
que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
   5.4. Informe sobre l’extinció de títols de màster universitari i elevació al Consell de 
Govern per a la seva aprovació. 
 
La vicerectora de Qualitat presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica la proposta 
d’extinció dels títols de màster universitari que es presenten a informació.   
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 

Primer. Informar favorablement sobre la extinció del títol de màster universitari 
següent: 

• Francès i Diversitat Lingüística 
• Logística i Gestió de la Cadena de Subministrament 

Segon. Elevar l’acord primer al Consell de Govern perquè l’aprovi, si escau. 
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6. Aprovació de la modificació de la per a Projectes d’Innovació Docent 2023 
 
La presidenta presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica que, atès que aquest any 
s’ha incrementat substantivament la qualitat dels projectes que s’han presentat a la 
convocatòria i per no deixar fora projectes que es consideren interessants, es proposa 
incrementar el finançament de 12.000 a 21.000 euros. 
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 
 
Primer. Modificar l’article 3 de les bases de la convocatòria d’ajuts de projectes 
d’innovació docent en els termes que s’annexen:  
 
       “ 3. Quantia i beneficis de l'ajut 
         

L'import total dedicat a aquesta modalitat de projectes és de 12.000 € 21.000 €.”  
 
  
Segon. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent l'execució i el 
seguiment de l’acord primer. 
 
7.  Afers Acadèmics:  
  
7.1. Informe sobre la modificació de la normativa acadèmica i elevació al Consell de 
Govern per a la seva aprovació. 
 
La presidenta presenta aquest punt de l’ordre del dia i recorda que totes les modificacions 
de la normativa acadèmica es faran en un únic moment, en la darrera sessió de la comissió 
del curs i el darrer Consell de Govern, sempre que no hi hagi urgència.   
 
La presidenta dona la paraula al cap de l’Àrea d’Afers Acadèmics, el qual explica els 
canvis que es presenten, d’acord amb el document projecta i que s’annexa a l’acord. Així 
mateix, proposa una modificació de l’article 266.1, que no està a la documentació que es 
presenta, que consisteix en afegir les paraules “parcials i finals” a l’article 266.1”. 
 
Les persones membres de la Comissió debaten la proposta, i aproven incloure en la 
proposta de modificació de l’article 266.1, que consisteix en afegir les paraules “parcials 
i finals”, i així es farà constar a la documentació que s’annexa a l’acord. 
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 
 
Primer. Informar favorablement sobre la modificació de la Normativa acadèmica de 
la UAB, en els termes que s’annexen.  
 
Segon. Elevar l’acord primer al Consell de Govern perquè l’aprovi, si escau. 
 
7.2. Aprovació de la modificació del calendari acadèmic i administratiu del curs 2023-   
2024, per delegació del Consell de Govern. 
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El cap de l’Àrea d’Afers Acadèmics presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica les 
modificacions que es presenten per tal d’esmenar algunes errades detectades, d’acord amb 
el document que s’annexa a l’acord.  
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 
 
Primer. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, la modificació del calendari 
acadèmic i administratiu del curs 2023-2024, en els termes que s’annexen.  

Segon. Encarregar la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent l'execució i el 
seguiment de l’acord primer. 

Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerenta d'Ordenació Acadèmica, per tal 
que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 

 7.3. Aprovació d’activitats que donen dret al reconeixement acadèmic en els graus per   
al curs acadèmic 2023-2024.  

El cap de l’Àrea d’Afers Acadèmics presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica les 
activitats que es presenten a aprovació.  
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 
 
Primer. Aprovar les activitats susceptibles de reconeixement acadèmic per al curs 
2023-2024, en els termes que s'annexen.  
 
Segon. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i Innovació Docent l’execució i el 
seguiment de l’acord primer. 
 
Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerenta d’Ordenació Acadèmica per tal 
que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
8. Assumptes de tràmit  
 
No es planteja cap assumpte de tràmit en aquest punt de l’ordre del dia.  
 
9. Torn obert de paraules 
 
El director del Departament de Ciències de la Computació intervé per transmetre un 
comentari que li ha fet arribar la directora del Departament Biologia Cel·lular, de 
Fisiologia i d’Immunologia en relació places de lector que s’han hagut de convocar 
darrerament, i que demana que o bé es posi ordre a la qüestió dels descriptius de les 
assignatures que hi ha al darrere de les matèries quan es revisin les memòries, atès que hi 
ha diferents memòries de titulacions afins en les que els noms de les matèries son els 
mateixos i que els continguts no són iguals del tot i això genera dificultats quan es treuen 
els perfils de les places vinculades a les matèries, o que bé que s’elimini aquesta restricció 
a l’hora de perfilar les places. Afegeix que ja s’ha traslladat aquesta petició a la CPA. La 
vicerectora de Qualitat demana més informació i algun exemple concret, i exposa que el 
tema és complex i que no es poden distingir les matèries per perfils de professorat. 
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El director de l’Escola d’Enginyeria planteja que recentment s’ha aprovat el reglament 
dels Open Labs per la Comissió de Recerca, i que com que aquests estan enfocats a la 
innovació en molts àmbits, inclòs l’àmbit docent, demana que si hi ha coses relacionades 
amb els Open Labs també passin per aquesta Comissió, atesa l’àmplia representació dels 
degans i director d’escola. La presidenta comenta que li sembla bé que passin els temes 
d’innovació docent i es valorin, però que només es podria valorar la innovació docent i a 
més hi ha altres estructures que també fan innovació docent i potser no és molt operatiu 
que passi tot el que tingui a veure, però que es pot estudiar.  
 
El degà de la Facultat de Biociències demana que es doni informació explícita als 
departaments sobre el nou procediment per informar els idiomes a les guies docents, atès 
que els departaments son els que han d’introduir la llengua al PDS i no disposen 
d’informació sobre el procediment. Afegeix que abans per defecte això ho feia la gestió 
acadèmica, però que ara ja no es pot fer així per la concreció de la informació. La 
vicerectora de Qualitat comenta que en relació amb les guies docents es va informar a les 
gestions acadèmiques a nivell de la vicegerència i que es va insistir en que es pot fer des 
del centre o dels departaments en funció de qui ho tingui encarregat. Afegeix que 
s’enviarà un correu als departaments des del vicerectorat de Personal Acadèmic, i que en 
relació amb el pla docent, cada centre el gestiona de manera diferent i que és una qüestió 
interna qui acaba fent-lo. Finalment diu que es revisaran les comunicacions que s’han 
enviat. 
 
El degà de la Facultat de Ciències comenta que la universitat s’ha de plantejar què fer 
amb els estudis de francès, atès que avui s’ha aprovat l’extinció del màster en Francès i 
Diversitat Lingüística, i que tampoc ja no s’ofereix el grau en francès. Afegeix que es 
tracta una disciplina històrica a la UAB i que des del punt de vista social és trist que 
desaparegui, i que també s’ha de plantejar què s’ha de fer amb el departament. Finalment 
diu que s’hauria de fer un esforç col·lectiu per evitar que desapareguin. La presidenta 
explica que no ha estat una decisió fàcil, i explica que el grau d’estudis francesos es va 
reverificar per fer-lo més atractiu, que aquest primer any només s’han matriculat tres 
persones, i que mantenir-lo amb aquest nombre d’estudiants suposaria malbaratar 
recursos públics. Pel que fa al màster, explica que porta molt de temps per sota dels 15 
estudiants, i afegeix que el departament hauria de reformular la seva oferta molt més 
adaptada al temps.  
 
A les 12’15h la presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta 
acta. 
 
La secretària         Vist i plau 
          La presidenta 


